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ZAPISNIK SA 27. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA ODRŽANE  
12. svibnja 2016. Godine u 

 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 
 
Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing., Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, Kuzman 
Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana Ševerdija, Branko Kleković, Davorka 
Vukelić Ljubobratović, Marina Baričević, Damir Lončarić, dr. Dragan Magaš, Dino 
Manestar i Vedran Antić. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
Sjednici nije nazočan: 
 
Žarko Stilin. 
 
Sjednici su nazočni: 
 
Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 
zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 
financije, turizam i gospodarstvo mr.sc. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za 
komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i imovinu  Stanka Car, 
voditeljica Odsjeka Vjekoslava Glavan, tehnički direktor KTD Vodovod Žrnovnica 
d.o.o. Henrik Ježić, direktor Murvice d.o.o. Jevgenij Prpić, direktorica Turističke 
zajednice Grada Crikvenice Marijana Biondić, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i 
čitaonice Irena Krmpotić, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, 
zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica OŠ Zvonka Cara 
Desiree Pečaver, ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, 
ravnateljica Dječjeg vrtića „Radost“ Crikvenica Martina Magaš, predstavnici medija - 
Rade Puhar – Internet TV,  Anto Ravlić – Novi list. 

 
 

Aktualni sat 

Mato Gavran postavlja pitanje da li se u Tončićevoj ulici u Crikvenici može postaviti 

bukobran, a obzirom na buku koja dolazi od prometa sa zaobilaznice. Drugo se 

pitanje odnosi na plažu balustradu odnosno što je napravljeno od zadnje informacije 

koja je dana na vijeću. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da se 

je o problemu buke i postavljanju bukobrana razgovaralo sa Hrvatskim cestama. Na 

plaži balustrada odvijala se je sanacija oštećenja koja je izazvalo nevrijeme, a drugi 

tjedan ide postupak dodjele koncesijskih odobrenja. 

Branko Kleković postavlja pitanje da li ima što novo sa rotorom na Dugi i naglašava 

da će se izgradnjom Lidla pojačati promet na Dugi. Nadalje pohvaljuje „gradsko oko“ 

uz prijedlog da kada se dobije odgovor da je prijava riješena  da bi se isti trebao 

konkretizirati. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da prihvaća 

kritiku za „gradsko oko“ te će se isto popraviti. Kada se radi o rotoru naglašava da je 

u godišnjem planu Hrvatskih cesta osigurano 4 miliona za rotor na Dugi i za tkz. 
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„uho“ koje će omogućiti povratak u Crikvenicu sa zaobilaznice, a kada se ide iz 

pravca Novog Vinodolskog. Za isto možemo zahvaliti novom ministru. Ujesen će se 

krenuti sa radovima. Ovim rotorom Crikvenica će dobiti novi izgled. 

Damir Lončarić zahvaljuje na dobivenom odgovoru gradonačelnika za organiziranje 

točke dnevnog reda na temu turističke sezone. Također napominje da je dobio 

opsežan odgovor sa materijalima od TZ Grada ali naglašava da mu nije poznato da li 

će navedene dokumente dobiti svi vijećnici i da li će se ta tema naći na dnevnom 

redu gradskog vijeća ujesen, pa moli odgovor na taj dio. Nadalje spominje problem 

zapadnog izlaza iz Selaca  a vezano za radove na Jadranskoj magistrali radi novog 

trgovačkog centra. Spominje se izrada treće trake za novi trgovački centar a nitko ne 

spominje izlaz iz Selaca, gdje bi bilo potrebno napraviti uključivanje odnosno izlaz za 

Crikvenicu a i za Novi Vinodolski, te ulaz u Selce iz smjera Novi Vinodolski. Nadalje 

postavlja pitanje što je sa stavkom od 1,9 miliona koja je planirana za sustav i 

opremu za iznajmljivanje bicikla, te projekt „biciklom po rivijeri“ za koji je predviđeno 

118 000 kuna. Sve ovo ide u prilog Pilot projektu biciklističkih staza na području 

Kvarnera. Postavlja pitanje da li su ta sredstva utrošena. Zamjenik gradonačelnika 

Veselko Mutavgjić odgovara da se je u Ministarstvu obavio razgovor vezan za 

zapadni ulaz – izlaz iz Selaca, te je Grad preuzeo obvezu da će pripremiti dokumente 

i započeti projekt u ovom mandatu. Kada se radi o projektu biciklom po rivijeri 

panirana su sredstva vezana za europske fondove, jer Grad ne može toliko uložiti u 

taj projekt. Nije se ni izlazilo pred Gradsko vijeće sa realizacijom projekta iz vlastitih 

sredstava. 

Paulo Krmpotić postavlja pitanje koji su aktualni projekti u Gradu Crikvenici osim trga 

u Selcu. Da li smo kao Grad dobili potporu Vlade RH jer smo u protekle 4 godine bili 

Grad kao trinaesto prase. Nadalje čestita Društvu naša djeca, o čemu se malo govori 

u medijima, na zapaženom nastupu na smotri u Našicama a posebno dječjoj skupini 

Slatkići i njihovoj voditeljici Branki Cviji i voditeljici dječjeg Foruma Ireni Krmpotić. 

Pohvaljuje inicijativu za Grad prijatelj djece, te upućuje pitanje zamjenici 

gradonačelnika u kojoj smo fazi za dobivanje naslova Grad prijatelj djece i kako mi 

kao vijećnici možemo pomoći u što bržoj realizaciji projekta. Nadalje je zamolio 

tajnika i predsjednika Boćarskog kluba Sv. Jakov obzirom na odgovor koji su 

prezentirali vijećnicima, da nauče imena vijećnika, jer smo mi vijećnici jedini 

kompetentni da prilikom glasovanja o proračunu ta sredstva i osiguravamo. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara kada se radi o projektima Trg Selce je 

krenuo, Stara škola također kreće u radove, rotor Duga je spreman, „uho“ spremno, 

socijalni stanovi Dubračina,groblje ima lokacijsku dozvolu, za agrozonu radi se 

prilazna cesta. Za napomenuti je da je lanjske godine pola miliona kuna Ministarstvo 

kulture dalo za knjižnicu, a ove će godine osigurati milion i pol kuna. Ministarstvo 

gdina Butkovića osiguralo je dva miliona kuna po natječaju Lučke uprave za Lučicu 

Poddvorska. Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić zahvaljuje na pitanju i pridružuje 

se čestitkama Društvu naša djeca navodeći kako projekt – Grad prijatelj djece 

pokazuje koliko se u Crikvenici radi sa djecom za što su naročito zaslužne udruge. U 
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izradi smo samoprocjene projekta, nakon čega će prosudbena komisija vršiti ankete 

na koje građani trebaju odgovoriti koliko su informirani o projektu Grad prijatelj djece. 

Ankete će biti anonimne. 

Ivana Ševerdija postavlja pitanje da li se planira uređenje morske obale na Kačjaku u 

Dramlju a kada se radi o sunčalištima, rukohvatima i prilazima u more. Drugo se 

pitanje odnosi na ulicu Milovana Muževića gdje predstoje završna uređenja te je 

zanima da li je u radove uključeno raskršće i da li će se mijenjati vodovodne 

instalacije koje su dotrajale. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da 

će se sunčališta riješiti djelomično i to u nekoliko idućih dana. Na Kačjaku je veliki 

betonski plato koji godinama nije uređivan i to iziskuje veći zahvat. Kada se radi o 

raskršću u ulici Milovana Muževića, isto će se uključiti kod izrade preregulacije 

prometa u cilju što logičnijeg smjera kretanja, međutim isto je vezano za prilazne 

puteve obali što ukazuje na veći zahvat. Kada se radi o investicijama Murvica d.o.o. 

je investitor projekta od sedam miliona kuna odnosno kanalizacije u Jadranovu, a 

Vodovod Žrnovnica izvodi radove na cjevovodu Klanfari u visini od šest i pol miliona 

kuna. Oba su projekta financirana 85% sredstvima Europske unije. 

Marina Baričević naglašava da je ponosna na Crikvenicu u kojoj se puno radi a 

naročito mora pohvaliti izgradnju prilaznog puta agro zoni jer je Hrvatskoj seljačkoj 

stranci čiji je član agrozona bila glavna predizborna odrednica. Postavlja dva pitanja 

za koja traži pisani odgovor. Kolika je naplativost i koja je dinamika naplativosti za 

komunalnu naknadu, pričuvu i smeće kod poduzeća i obrta? Traži pisanim putem 

popis svih poljoprivrednih površina na području Grada Crikvenice kao i popis OPG na 

području Grada. 

Kuzman Dokoza postavlja pitanje da li je imovinsko-pravno riješen dio Vukovarske 

ulice koji je ostao neasfaltiran te kakav je imovinsko pravni status sa kućicama gdje 

se nalazi TOŠ u Pazdehovi u Dramlju. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da je za Vukovarsku ulicu elaborat predan u katastar i kada se provede 

imati ćemo formalno pravne uvjete. Dio puta je trasiran te je samo pitanje brzine 

provedbe elaborata. Kada se radi o Pazdehovi izvršili su se razgovori sa budućim 

potencijalnim vlasnicima tog prostora. Radi se oko 150 m2 iza ribarske kućice. Kada 

se okonča postupak između Jadrana i budućih vlasnika mi smo spremni za uređenje 

za koje su u Proračunu osigurana sredstava. 

Dino Manestar naglašava da je primio pisani odgovor vezan za Povjerenstvo koje je 

odlučivalo o raspodjeli proračunskih sredstava udrugama i sportskim klubovima i 

zadovoljan je odgovorom međutim postavlja pitanje da li je i dalje to Povjerenstvo 

tajno i da li i ostali vijećnici mogu zanati članove Povjerenstva kao i udruge. Sve to 

navodi iz razloga što gradski vijećnici ne osiguravaju sredstva za udruge kako je 

naglasio vijećnik Krmpotić, već građani, a Povjerenstvo samo raspoređuje sredstva 

po udrugama pa je logično da se zna  članove povjerenstava. Nadalje pozdravlja 

sutrašnje potpisivanje ugovora Lučke uprave sa Ministarstvom za lučicu Poddvorska  

na milion kuna, iako je zamjenik gradonačelnika rekao dva miliona pa se nada da će 
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onaj drugi milion uslijediti. Daljnje pitanje vezano je za javne financije, naime Institut 

za javne financije dao je pregled pomoći županijama, gradovima i općinama iz 

europskih fondova u periodu 2011.-2014. godine. Tu se isčitavaju povučena sredstva 

primjer Grada Senja od 2562,00 kune po stanovniku, Skradina 1200,00  kuna po 

stanovniku a Crikvenica 16,8 kuna po stanovniku. Da li mi kao vijećnici, 

gradonačelnik i zamjenici možemo sa ovim podacima biti zadovoljni. Nadalje 

napominje da je prije šest mjeseci postavio pitanje vezano za Most Hrvatskih 

branitelja na kojem su odlijepljena slova. Postavlja pitanje kada će se slova 

nadomjestiti, jer smatra da iako je odgovoreno da most nije adekvatan kao obilježje 

za hrvatske branitelje i da se planira novo obilježje, što ne znači da ne mora biti 

uredan. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da kada se tiče 

sredstava iz EU nismo nikada zadovoljni i trebamo težiti ka boljemu, međutim EU 

lakše dodjeljuje sredstva siromašnijim sredinama. Kada se tiče o investiciji Lučke 

uprave bilo bi mi draže da su dva miliona a nadam se da ćemo svi zajednički 

dogodine biti angažiraniji kako bi povukli više sredstva. Kada se radi o Mostu 

branitelja naglašava da je problem nabavke i lijevanja slova koja se ne mogu tako 

lako nabaviti a često se odljepljuju. Obilježje za branitelje biti će uskoro spomenik 

domovinskog rata. Dino Manestar ne slaže se s konstatacijom da kod sredstava EU 

lakše prolaze manje sredine jer se ispred nas nalazi Mali Lošinj i Poreč s kojima se 

mi možemo usporediti. Nadam se da će se slika u narednom periodu poboljšati te de 

ćemo doći mjeđu prvih 10 gradova i općina po dobivenim sredstvima, jer su u tu 

svrhu u gradskoj upravi zaposleni i neki ljudi. Kada se tiče mosta branitelja na istom 

su plastična slova, a ne lijevana i dok je to obilježje braniteljima treba biti uredno. 

Darko Pavlić postavlja pitanja vezano za agrozonu. Čuli smo da se radi pristupni put 

međutim nismo dobili informaciju da li smo dobili 60 hektara zemlje bilo u vlasništvo 

ili na korištenje ili koncesiju. Daljnje je pitanje osnivanje firme koja će gospodariti 

agrozonom. Pitali smo na koji način će se financirati, tko će imati udjela u agrozoni, 

koliki je ulog, koliki je rok povrata investicija pa još uvijek nismo dobili odgovor. Koliko 

košta da se agrozona privede svrsi. Tko će održavati odnosno način na koji će se 

financirati agrozona. Zamjenik gradonačelnika odgovara da je agrozona dobila svoj 

legitimitet građana. Gradi se pristupna cesta, natječaj za zakup zemljišta u prvoj fazi 

uskoro će krenuti – radi se o 27 hektara zemljišta te će formalno pravno biti spremno 

da se da u zakup od strane Republike Hrvatske. Grad će se putem komunalnog 

poduzeća javiti na natječaj. Za način upravljanja imamo nekoliko varijanti o čemu će 

vijeće biti pravovremeno izvješćeno. Darko Pavlić naglašava da zemljište nije 

Gradsko a da Grad već radi cestu što ocjenjuje vrlo neodgovornim. 

Zamjenica gradonačelnika odgovara na pitanje Dina Manestra vezano za 

Povjerestvo koje dodjeljuje sredstva proračuna udrugama i naglašava da su članovi 

Povjerenstva tajna do donošenja odluke o dodjeli sredstava. U momentu donošenja 

odluke odnosno momentom raspoređivanja sredstava članovi Povjerenstva se mogu 

obznaniti i taj se podatak može proslijediti dalje. 
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Igor Posarić postavlja pitanje vezano za zapadni lukobran glavne luke u Crikvenici. 

Poznato je da je isti projekt u nadležnosti Lučke uprave ali smatra da je od velike 

važnosti za Grad Crikvenicu i da Grad mora biti upoznat sa projektom. S tim u vezi 

postavlja pitanje da li Grad ima kontakata i aktivno sudjeluje u realizaciji projekta. 

Nadalje pita koliko projekt košta, da li su poznati izvori financiranja i kada je izvediv. 

Kada se postavlja pitanje agrozone slaže se djelomično sa vijećnikom Pavlićem, pa 

obrazlaže da je vijećnicima bila obećana financijska studija, postojali su problemi 

veličine zemljišta, vlast je imala namjeru osnovati trgovačko društvo. Što je sa 

studijom isplativosti i kada ćemo je dobiti. Iz svega ovoga vidi se da ne postoji 

usklađenost među aktivnostima koje se odvijaju po pitanju agrozone. Zamjenik 

gradonačelnika odgovara da nije bitno tko će upravljati agrozonom. Bitno je da se taj 

prostor oplemeni i zasadi a na koji način će se to privesti svrsi vidjet će se. Studija 

isplativosti je napravljena. Na natječaj će se javiti društvo u vlasništvu Grada. Sam 

zakup nije ni skup. Skupo je osposobiti to područje kako bi bilo svrsishodno za 

uzgajanje određenih kultura. Studija se može vidjeti u Gradu Crikvenici. Međutim sa 

hrpom podataka nismo htjeli izlaziti u javnost. Kada se radi o lukobranu u crikveničkoj 

luci Grad Crikvenica se zakonski ne može uključiti u isti projekt. Bez obzira na to 

suradnja sa Lučkom upravom je dobra i upućujem im čestitke što su isti projekt doveli 

do visoke faze gotovosti odnosno dobivanja pravomoćne građevinske dozvole. 

Nadamo se da će se za iduću godinu naći veća sredstva putem natječaja 

Ministarstva. 

Kako je vrijeme aktualnog sata isteklo predsjednik je predložio a vijećnici su prihvatili 

produženje aktualnog sata zbog vijećnika koji su još prijavljeni za raspravu. 

Davorka Vukelić čestita Društvu naša djeca – Širi Tomić, Dječjem forumu Crikvenica 

– Ireni Krmpotić, Dječjem vrtiću Radost – odgajateljici Branki Cviji na postignutom 

uspjehu u Našicama i na velikoj brizi o našim najmlađima. Nadalje čestita Mariu 

Kružiću na opsežnom poslu koji je prethodio dobivanju pravomoćne građevinske 

dozvole za projekt lukobrana u gradskoj luci. Nakon čestitanja postavlja dva pitanja – 

u kojoj je fazi projekt groblja. Drugo je pitanje da li postoji mogućnost za smjenski rad 

vrtića kako i mnogi roditelji rade i u popodnevnoj smjeni. Zamjenica gradonačelnika 

odgovara da je anketa u vrtiću za smjenskim radom upravo u tijeku. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je za groblje ishođena pravomoćna 

lokacijska dozvola, a sada slijedi građevinska. 

Vedran Antić postavlja pitanje da li se u Jadranovu  i Selcu može organizirati akcija 

građenja gromača kako je to organizirano na Kotoru u Crikvenici pod organizacijom 

Muzeja Crikvenica. U Selcima bi istu akciju trebalo provesti na opožarenom dijelu. 

Drugo je pitanje da li je Grad dodjelio koncesiju za objekt Tunera u Jadranovu. 

Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić poziva sve na gradnju gromača u 

Jadranovu i Selcu i obećava pružiti pomoć u organizaciji. Kada se tiče tunere ista je 

postavljena bez otvaranja a iza nje nalazi se manji objekt koji koristi ribolovno 

društvo. To je pomorsko dobro i nije u koncesijskom odobrenju. Imamo u planu 

izradu malog projekta rekonstrukcije tog objekta kako bi bilo to područje spremno za 
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raspisivanje natječaja za županijsku koncesiju za slijedeću godinu. Inače nije za to 

područje bilo puno interesa. Silvija Huljina ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice 

predlaže da se osnuje radionica za gradnju gromača te kako su sada sudjelovali 

djelatnici Gradske uprave sada poziva vijećnike te predsjednike mjesnih odbora na 

akciju a Muzej stoji na raspolaganju za pomoć. 

Josip Friš navodi da kako su članovi HDZ u vijeću kritizirali Boćarski klub Jadranovo, 

sada ima prijedlog kojim bi se sufinanciralo Boćarskom klubu putovanje u zimskim 

mjesecima na treninge na Vežicu i Čavle kada ne mogu trenirati na otvorenom. 

Nadovezuje se pitanjem što je sa izgradnjom Boćarskog kluba u Gornjem kraju. 

Nadalje postavlja pitanje za parking domicilnog stanovništva odnosno za one koji 

plaćaju mjesečnu kartu te pita da li im se može omogućiti parking u krugu škole. 

Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić odgovara da sredstva za putovanje Boćarskog 

kluba na treninge u Rijeku nisu predviđena, ali se mogu osigurati preraspodjelom u 

izmjenama i dopunama proračuna. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara vezano za boćalište Gornji kraj da su sredstva osigurana u proračunu ali 

realizacija ide sporo iz razloga neriješenih imovinsko-pravnih predmeta. Kada se radi 

parkiralištima postoji projekt u koji se ide uskoro a radi se o proširenju parkirališta 

pod zaobilaznicom i dobivanju većeg broja parkirnih mjesta. Ulaz se predviđa iz 

Kotorske ulice a izlaz gdje se je do sada ulazilo. Ako bi se sa godišnjom kartom 

dozvolilo parkiranje na takvim mjestima začas bi se popunilo veliko parkiralište, a cilj 

nam je protočnost parkinga i omogućavanje turistima parkiranje u centru grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća Lovorko Gržac moli stručne službe da upute dopis EKO 

Murvici odnosno upit zbog nedolaska na današnju sjednicu, jer si takvo nonšalantno 

ponašanje ne smiju  dozvoliti. Nadalje ima pitanja koja se i odnose na rad EKO 

Murvice te ih treba odgovoriti pisanim putem. Prvo je održavanje dječjih igrališta 

općenito u Gradu i pred turističku sezonu kada se više koriste. Daje primjer u 

Jadranovu gdje je oprema zahrđala. Nadalje daje primjedbu na dva glavna 

parkirališta u centru Crikvenice – parkiralište Petak i parkiralište kod Konzuma. Radi 

se o velikom broju lokvi koje su prisutne za vrijeme kiše  pa otežavaju izlazak iz 

parkiranog vozila. Smatra da EKO Murvica koja ubire sredstava za parking treba 

misliti i na održavanje i sanirati ta oštećenja koja nisu velike investicije. Napominje 

kako se je  sam u isto uvjerio za prošle kiše na istim parkiralištima. 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednik 
Gradskog vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 16 vijećnika. 

Dnevni red sjednice prihvaćen je sa 13 glasova ZA. 
 

    
     D n e v n i   r e d  
 
1.  Verifikacija Zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija osnovnog školstva Grada Crikvenice u 2016. godini  
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3.  Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 
održavanja osnovnog školstva Grada Crikvenice u 2016. godini  
4. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2016. 
godinu  
5. Projekt Grad Crikvenica-Grad prijatelj djece  

5.1.Prijedlog izvedbenog plana za ostvarivanje prava i potreba djece na 
području Grada Crikvenice za 2016. godinu, 

5.2. Izvješće o provedenom Izvedbenom planu za ostvarivanje prava i potreba 
djece na području Grada Crikvenice za 2015. godinu, 

5.3. Prijedlog statuta Dječjeg vijeća Grada Crikvenice. 
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa  
13 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 26. Sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
  

TOČKA 2. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada 
Crikvenice u 2016. godini  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Silvia 
Crnić. 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
O D L U K U 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog 
školstva Grada Crikvenice u 2016. godini 
(tekst Odluke Klasa:600-01/16-01/10, UR.BR: 2107/01-04/01-16-10 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 3.  Prijedlog plana rashoda tekućeg i investicijskog 
održavanja osnovnog školstva Grada Crikvenice u 2016. godini  

 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Silvia 

Crnić. 
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Vijećnici su sa  
13 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
P L A N 
rashoda tekućeg i investicijskog održavanja osnovnog školstva Grada Crikvenice u 
2016. godini 
(tekst Plana Klasa:600-01/16-01/10, UR.BR: 2107/01-04/01-16-12 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 4. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2016. godinu  

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Silvia 
Crnić. 
 
Vijećnici su sa  
13 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
P L A N 
rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnog školstva Grada Crikvenice za 2016. godinu  
(tekst Plana Klasa:600-01/16-01/10, UR.BR: 2107/01-04/01-16-11 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 5. Projekt Grad Crikvenica-Grad prijatelj djece  
5.1.Prijedlog izvedbenog plana za ostvarivanje prava i potreba djece na 

području Grada Crikvenice za 2016. godinu, 
5.2. Izvješće o provedenom Izvedbenom planu za ostvarivanje prava i potreba 

djece na području Grada Crikvenice za 2015. godinu, 
5.3. Prijedlog statuta Dječjeg vijeća Grada Crikvenice 

 
 Obrazloženje po točki dnevnog reda dala je zamjenica gradonačelnika Silvia 
Crnić. 
 U raspravi je učestvovao Vedran Antić. 
 

1. Vijećnici su sa  
16 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
I z v e d b e n i     p l a n  
za ostvarivanje prava i potrebe djece na području Grada Crikvenice za 2016. godinu 
(tekst Izvedbenog plana KLASA:600-01/16-01/03  UR.BROJ: 2107/01-04/01-16-16 
prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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2. Vijećnici su sa  
16 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
donijeli  
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o provedbi Izvedbenog plana za ostvarivanje prava i potrebe 
djece na području Grada Crikvenice 20115. godine. 
(tekst Zaključka KLASA:600-01/16-01/03  UR.BROJ: 2107/01-04/07-16-15 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

3. Vijećnici su sa  
16 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
S T A T U T 
Dječjeg gradskog vijeća Grada Crikvenice 
(tekst Statuta KLASA:021-01/16-01/19  UR.BROJ: 2107/01-03/04-16-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
 
Dovršeno u 20,45 sati. 
 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor,v.r.    Lovorko Gržac, ing.v.r. 
 

 

 


